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pytanie na sesję: 11łńv\"...$7............. ,",.,....,..,,.$ąni [Uci i#rłnbU .I
L- Froszę o odpowied:Ź czy grtllna roz§trzygnie przetar8 na ,,Przebudowa i rozbudowa budynku

mieszkalnego Wraz z rozbiórką zabudowań oraz wykonanie lnfrastruktury towarzyszącej przy
ul. §ądeckiej ?4 w Chełrnsku Śląskim"? Cly udato stą znaleźć w budżecie gminy hrakującą
kwotę:489 94O00 zł ?

9 W ostatnim przetargu na kanalizację i wodociągi w Chełmsku Śląskim i Miszkowicach gmina4ł,
posiada budżet 10 1§3 833,00 zł z czego dotacja z Polskiego Ładu wynosi 8 075 000,00 zł a
wkład wlasny grniny w 2 edycji Polskł Ład dla zadań rwiązanych z budową lub modernizacją
infrastruktuły wodno-kanalizacyjne wynosi raptem § %, Z, portalu powiatowa info.
dowiadujemy się, iż najniższą cenq, niespelna 6,§ mln zł, za realizację zadania w Chełmsku
Śląskim zaproponowała firma WINSAN ze ŚcinawkiŚr*dnlej a niespełna !,,3 mln zl, za zadanie
w Miszkowicach zaproponowała spółka ATA-TECHNIK z Budzyna co daje łączną kwotę za dwa
zadania: 7,8 mln zł, i zakładając, ze uda się podpisać z tymi firmami umowę to wkład gminy
wyniesie 390 000,00 zl. W budżecie gminy jak widać mleliśmy ponad 2 rnln zł wkładu
własnego więc na szybko licząc zostanie nam około 1,6 mln zł wiec część tej kwoty r tego
zedania możemy przeńieŚĆ na zadanie lwiązane r r€łllont§m budynku na ul. Sądeckiej 24 w
Chełmku Śląskim.

% W pytaniach i dopowieclziach do pru€targu dotycrącego kanalizacji w Chełrnku Śląskłm
pojawiła się odpowiedź, źe to Wykonawca będzie musiał skoordynować prace ze starostwem
i wykonawcą przebudowy drogi ul. Sądeckiej l, źe gmina nie pozwala na etapowanie prac

związanych z projektem. Czy nie zasadne jest aby na etapie prac pokrywającej się z lakresem
remontu ul, §ądeckiej prace projektowe wykonać jak najszybciej aby móc tam polożyć rury

kanalizacyjne przed wykonywaniem konstrukcii jezdni? Czy nie rasadne jest aby to gmina

Lubawka i powiat razem koordynowały te prace?

W jednej z odpowiedzi pada stwierdzenie, że to wykonawca karralizacji będzie mrlsial
odtwonyć warstwy jezdni ul. Sądeckiej. Czy nie powinniśmy dążyć do takich rozwiązań aby

nie było takiej sytuacji, że powiat wykona remont ul. Sądeckiej a wykonawca kanalizacji całą

tą prac€ zniszczy? To będzie się nadawalo do telewizjł.
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